
P R O T O K Ó Ł  NR XLIX/10 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 9
00

 do 11
30

  

w auli Zespołu Szkół przy ul. Poznańskiej 5 

z dnia 11 listopada 2010 roku  

 

 

W obradach udział wzięli radni. /Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego  

protokołu/.  

 

Ponadto w obradach udział goście. /Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XLIX – ostatniej sesji w kadencji 2006-2010 i powitania radnych, sołtysów, 

Przewodniczącego Rady Osiedla oraz pozostałych gości dokonał Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady. Stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 14,  

a zatem podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza zaproponował wprowadzenie dwóch 

projektów uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radęcin, 

Gmina Dobiegniew na lata 2010-2016. 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada obrad porządek po zmianach przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w kadencji 2006 – 2010. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych RM w kadencji 2006 – 2010. 

8. Sprawozdanie z działalności RM w kadencji 2006 – 2010. 

9. Sprawozdanie z działalności sołtysów i rad sołeckich oraz Zarządu Osiedla w kadencji 2006 – 

2010. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2011”. 

b) zmiany uchwały zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radęcin, Gmina 

Dobiegniew na lata 2010-2016. 

c) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

12. Wręczenie podziękowań. 

13. Komunikaty. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XLVIII sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa:  
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 Wysoka Rado, Szanowni Państwo w okresie między sesjami zajmowaliśmy  

się sprawami bieżącymi, czyli inwestycjami, nad którymi czuwamy by do końca roku 

wywiązać się z naszych zobowiązań finansowych. 

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w kadencji 2006 – 2010 przedstawił Leszek 

Waloch Burmistrz Dobiegniewa. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

   

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w kadencji 2006 – 2010 

przedstawili: 

 Dariusz Majowicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

 Jolanta Pawlak Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej, 

 Adam Kamiński Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej. 

Informacje (sprawozdania) stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w kadencji 2006 – 2010 przedstawił 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. Informacja (sprawozdanie) stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Sprawozdanie z działalności sołtysów i rad sołeckich oraz Zarządu Osiedla w kadencji 

2006 – 2010 przedstawił Jan Wieczer Przewodniczący Zarządu Osiedla.  

Informacja (sprawozdanie) stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Natomiast w imieniu 

sołtysów wystąpił Marek Wardziak Sołtys Sołectwa Głusko. 

 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2011”. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

      Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/346/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany uchwały zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radęcin, Gmina 

Dobiegniew na lata 2010-2016. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

      Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/347/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

      Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych,  

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIX/348/2010 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Brak odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

 

Ad.12. Wręczenie podziękowań dla radnych dokonali Tomasz Karpiński Przewodniczący 

Rady, Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa i Marek Kowalczyk Wiceprzewodniczący 

Rady. Wręczenie podziękowań dla Burmistrza oraz Zastępcy wręczył Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady i Marek Kowalczyk Wiceprzewodniczący Rady. Tomasz Karpiński 

Przewodniczący Rady oraz Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa podziękowali również 

Sołtysom, Przewodniczącemu Zarządu Osiedla oraz Radnej Sejmiku Województwa 

Lubuskiego za czteroletnią współpracę. 
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Ad.13. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – zaprosił na Mszę Św., następnie na poczęstunek 

do Szkoły Podstawowej. 

 

 

Ad.14. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XLIX sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz gościom zaproszonym. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                 w Dobiegniewie 

                                                                           /-/ Tomasz Karpiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


